
                                        Protokół Nr XXXIV /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu 27 listopada  2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski , powitał zgromadzonych  uczestników Sesji,  Wójta Gminy wraz            

z pracownikami, Dyrektorów Szkół, Przedszkola. Minutą ciszy została uczczona 

pamięć ludzi którzy odeszli z naszego terenu .  Przewodniczący Rady zapoznał                 

z porządkiem obrad który został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie 

byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy  radni  

zgodnie  z załączoną listą obecności, a  więc Sesja jest prawomocna  i władna do 

podejmowania uchwał. Na sekretarza została powołana radna Pani Mieczysława 

Bielas zam. Lipno, która  wyraziła zgodę .Za przyjęciem propozycji Sekretarza 

głosowali wszyscy radni   

                    Porządek obrad:  

     

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Analiza oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

           -    obniżenia  średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

                 rolnego na obszarze gminy Oksa. 

           -     określenia stawek podatku od nieruchomości . 

           -     zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Oksa 

           -     zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 1 w Oksie 

           -     uchwalenia Programu współpracy gminy Oksa z organizacjami pozarządowymi oraz 

                 innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2018-           

                 2022 

           -     wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXII/161/2017 Rady Gminy w Oksie z dnia  

                 30 sierpnia 2017r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej        

                 sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Węgleszynie w ośmioletnią Szkołę 

                 Podstawową w Węgleszynie 

           -     wprowadzenia zmian  w Uchwale Nr XXXII/162/2017 Rady Gminy w Oksie z dnia   

                  30 sierpnia 2017 r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia Zespołu Placówek  

                  Oświatowych w Oksie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Oksie  

           -     przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonej   

                 w Węgleszynie   

           -     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy na lata 2017 - 2020            

           -     zmiany w budżecie gminy na 2017 rok.     

   7.Zapytania i wolne wnioski. 

   8.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

   9.Zamknięcie obrad. 

 



 

Ad. 3  

 W  interpelacjach radnych głos zabrali : 

 - radny z Oksy Ryszard Adamczyk – zwrócił się z pytaniem czy zapadła już 

decyzja co z mieszkaniem po P. Kwaterskim , by podjąć działania by Pan Doktor 

Grzyb przejął mieszkanie i zrobił gabinet rehabilitacyjny gdyż takie są 

oczekiwania mieszkańców. 

Ad. 4 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

 Analizę oświadczeń majątkowych za 2016 przedstawiła Sekretarz Gminy Pani  

Jolanta Wróbel ,  informacja stanowi  załącznik do protokołu. 

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia  podatku 

rolnego na obszarze gminy Oksa  

za podjęciem  tej uchwały  głosowali wszyscy radni 

- określenia  stawek podatku od nieruchomości 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Oksa 

za podjęciem  tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 1 w Oksie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia programu współpracy gminy Oksa z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na lata 

2018 – 2022 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXII/161/2017  Rady Gminy w Oksie        

z dnia 30 sierpnia 2017r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 



sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Węgleszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Węgleszynie 

za podjęciem  tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXXII/162/2017 rady Gminy w Oksie          

z dnia 30 sierpnia 2017 roku dotyczącej stwierdzenia  przekształcenia Zespołu 

Placówek Oświatowych w Oksie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Oksie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonej             

w Węgleszynie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy na lata 2017 – 2020 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który poinformował iż chce się odnieść do Pani 

Haliny Laprus – sołtyski z Tyńca  iż w związku ze śmiercią jej syna radni oraz 

sołtysi podjęli uchwałę i przekazali pewną kwotę pieniędzy na wyprawkę dla 

dziecka. 

    

Ad.7 

 W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

- radny z Oksy Kolekta Krzysztof – chodzi o godziny otwarcia Biblioteki w Oksie  

aby jeden lub dwa dni w tygodniu Biblioteka miała wydłużony czas pracy np. do 

godz. 17-tej. 

- radny z Węgleszyna Popiół Adam – aby wykonać wiaty przystankowe na 

przystanki przywrócone. 

Zabrał głos radny z Oksy oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  informując 

iż w dniu 18 grudnia 2017 roku o godzinie 10-tej odbędzie się posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej, samorządu Gospodarki Komunalnej, Porządku                             

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Wychowania, 

Zdrowia i Opieki Społecznej gdzie wspólnym tematem będzie wydanie opinii do 

projektu budżetu gminy na 2018 oraz opracowanie i przyjęcie sprawozdania z 

pracy Komisji w 2017 roku oraz opracowanie projektu planu pracy na 2018 rok. 



Poinformował również iż dnia 30 listopada o godz. 7-ej rano w Małogoszczu 

odbędzie się Msza Św.za ojca Pani Dyr. Supernat. 

- sołtys z Rzeszówka Jarczyńska Elżbieta – prosi o dowiezienie kamienia na drogę 

w kierunku Jarczyńskich 

- Przewodniczący Rady Zbigniew Bełtowski – aby z funduszu sołeckiego 

wszystkich miejscowości dołożyć do zakupu równiarki. 

Ad. 8   

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnemu z Oksy – jest to mieszkanie które znajduje się na piętrze i musi być 

zamontowana winda ,  lecz będziemy chcieli aby go przeznaczyć na rehabilitacje 

- radnemu z Oksy – przychyla się do wniosku w sprawie wydłużenia czasu pracy 

Biblioteki, lecz uzgodnimy tylko w które dni . 

- radnemu z Węgleszyna – brak środków finansowych w budżecie gminy na 2017 

rok 

- sołtysowi z Rzeszówka – kamień zostanie dowieziony 

Wójt poinformował co do kwestii równiarki,  iż chcielibyśmy mieć nowy sprzęt 

lecz koszt to około 250,000 zł . 

    

     W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


